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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "„Miért nem ad időben tájékoztatást a kormányhivatal 
a közérdekű adatokról? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy konkrét ügy kapcsán fogalmazódott meg bennem a kérdésem, de sajnos könnyen előfordulhat, 
hogy ezáltal egy országos szintű problémára találtam rá. Lakossági bejelentések alapján 
tudomásomra jutott a nyár folyamán, hogy a Baranya megyei Horváthertelenden feltételezhetően 
illegális bányászati tevékenység zajlik. A bejelentés továbbá arról is szólt, hogy az illetékes 
hatóságok jártak a kitermelés helyszínén, érdemi intézkedés, vagy bírságolás azonban valószínűleg 
nem történt, mivel a tevékenységet a terület tulajdonosa azóta sem függesztette fel.

Mivel az eset konkrét részletei előttem nem voltak ismertek, így a Baranya Megyei Kormányhivatal
illetékes osztályához fordultam a kérdéseimmel augusztus 12-én. Erre a megkeresésre a 
kormányhivatal több, mint egy hónappal később, szeptember 18-án adott egy általános, 
konkrétumokat mellőző választ. Egy második levelemben - már közérdekű adatigénylésként - ismét
megkerestem a megyei kormányhivatalt és kértem, hogy küldjék meg nekem a szóban forgó, 
bányászati tevékenység kivizsgálásával kapcsolatos összes hivatalos dokumentumot. Ezt a 
közérdekű adatigénylést október 5-én küldtem el, válasz azóta sem érkezett. November 19-én 
telefonon kerestem meg a kormányhivatalt, akik írásos tájékoztatást ígértek, majd ezt követően a 
Parlamentben Kaderják Péter államtitkár úrnak az éppen tárgyalt bányászati törvény általános vitája
során is jeleztem a problémát. Ennek eredményeként a kormányhivatal levelet küldött, amiben 
Horváth Zoltán kormánymegbízott azt írta:

„A Baranya Megyei Kormányhivatalhoz 2020. október 05-én érkezett „közérdekű adatigénylés” 
tárgyú megkeresésére hivatkozással tájékoztatom, hogy az ügyintézés folyamatban van. Az 



adatigényléssel kapcsolatos válaszlevelem a későbbiekben kerül megküldésre.”

Az alábbi kérdésekkel fordulok Miniszter úrhoz:

Ellenőrzi a kormány azt, hogy a kormányhivatalok a határidők betartásával végzik-e a munkájukat? 
Érkezett-e az utóbbi időben az általam leírtakhoz hasonló panasz a hivatalok működésével 
kapcsolatban? 

Hogyan fordulhat az elő, hogy a kormányhivatal egy közérdekű adatigénylésre ilyen elképesztő 
késéssel ad választ? Ön szerint ez rendben van így? 

Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy az általam leírtakhoz hasonló problémák ne 
merülhessenek, fel és a kormányhivatalok időben elvégezzék a munkájukat? 

Várom válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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